
Maj-SM ELEKTROSEKTIONEN 15 Maj

Föredragningslista för:
Konglig Elektrosektionens
SektionsMöte 2 uti maj
Onsdagen den 15 maj
u.n.å. 1000101 (2024 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1. Formalia

1.1. Mötets öppnande
1.2. Tiden och sättet
1.3. Val av justeringsmän
1.4. Val av rösträknare
1.5. Närvaro
1.6. Adjungeringar
1.7. Publicering å webben
1.8. Fastställande av föredragningslista
1.9. Föregående protokoll

2. Rapporter

2.1. Frågor till styrelsen och styrelsen informerar
2.2. Frågor till kansliet samt PA och kansliet samt PA informerar
2.3. Frågor till funktionärer och funktionärer informerar
2.4. Frågor till kåren och kåren informerar

3. Propositioner

3.1. Proposition angående instiftande av Chip-Stipendiet
3.2. Proposition angående motion för sparande
3.3. Proposition angående sparandet till NBY 2.0
3.4. Proposition angående placering av Konglig Elektrosektionens lik-

vida tillgångar

4. Motioner

4.1. Motion angående Valberedningens uppgifter

5. Beslut

5.1. Godkännande av EGK(r4)s ordförande
5.2. Godkännande av EGK(r4)s kassör

1



Maj-SM ELEKTROSEKTIONEN 15 Maj

6. Val

6.1. Val av Snövaran
6.2. Val av IEE Ordförande
6.3. Val av Vice IntSekt
6.4. Val av Idrottsledaren
6.5. Val av Frequensnormalen
6.6. Val av Källarmästare
6.7. Val av Klubbmästare
6.8. Val av Paleograf

7. Övriga ärenden

7.1. Övriga frågor
7.2. Närvaro
7.3. Publicering å webben
7.4. Mötets högtidliga avslutande

X.Y. Hungriga magars lystmäte
Q.Z. Opuz till den fromma
Å.Ä. En Ubåt

Codé aux coleur
VIT: Vitt ljus lyser alltid över Elektrien
GUL: Slakta drottninge, ingen keps, på riktigt på riktigt
BLÅ: Presidiet äro törstigt!
RÖD: Talaren börjar bli långrandig
GRÖN: Chip-Maguire Stipendiet blir inte godkänt, igen
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Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
Onsdagen den 15 februari
u.n.å. 1000101 (2024 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition angående instiftande av Chip-Stipendiet

Bakgrund

Under året 2022 öppnade Maguire kontakten med dåvarande styre angående
utdelning av stipendium. Tyvärr föll det mellan stolarna, men har nu ta-
gits upp igen av 2022s Supraledare Alexander Malmberg. Nuvarande styret
tackar Malmberg för initiativet och anser att det är dags att dela ut första
stipendiet av tio (10) på den kommande Vårbalen.

Under februari-SM avslogs denna proposition och styrelsen fick i uppdrag
att göra revideringar i stipendistadgarna och framföra ett nytt förslag till
maj-SM. Detta har nu skett i samråd med Maguire och följande har ändrats
från orginalet:

• Studenter som gör sitt examensarbete och förväntas vara klara till som-
maren kan söka stipendiet

• Studenter som suttit på ledarpositioner under sina kandifatstudier blir
inte stoppade från att söka stipendiet.

Förslag

Styrelsen 2024 föreslår att lägga till en punkt i reglementet berörande sti-
pendier, samt ersätta SNOs arbetsuppgifter så de reflekterar det verkliga
arbetet.

Yrkande

Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar på

Att1 Under punkt 2.6 Studienämndsordförande, SNO i reglementet

Ändra från

Det åligger SNO att:

• Leda Studienämndens arbete och anordna studienämndsmöten.

• Arbeta för att förbättra dagens kursutbud och utbildning.

• Deltaga i relevanta arbetsgrupper på KTH.
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• Följa upp av kursutvärderingar.

• Tillse att Anders Tillings minnesfonds stadgar följs.

• Deltaga i relevanta råd vid THS.

Till

Det åligger SNO att:

• Leda Studienämndens arbete och anordna studienämndsmöten.

• Arbeta för att förbättra dagens kursutbud och utbildning.

• Deltaga i relevanta arbetsgrupper på KTH.

• Följa upp av kursutvärderingar.

• Tillse att Chip-Stipendiets stadgar följs.

• Deltaga i relevanta råd vid THS.

Att2 Lägga till punkten ’8. Stipendium i reglementet samt följande under
punkten:

8.1 Chip-Stipendiet

8.1.1 Syfte

Stipendiet är ämnat att årligen uppmuntra och hedra studenter från
antingen E, D eller IN som utfört sina studier i tid, på ett imponerande
sätt, och framförallt gjort sitt yttersta för att hjälpa andra studenter
under sin studietid.

8.1.2 Stipendiets stadgar

Chip-stipendiet regleras enligt stipendiets stadgar. SNO ska, i samråd
med Elektrosektionens styrelse, se till att stipendiets stadgar följs.

8.1.3 Förvaltning

Stipendiet förvaltas gemensamt av Elektrosektionens styrelse samt prof.
em. Gerald Q. Maguire Jr.

Att3 Sektionsmötet godkänner stipendiets stadgar

Ett andra gången gillt styre
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Stadgar för Chip-Stipendiet
Ursprung
Stipendiet grundades av prof. em. Gerald Quentin ”Chip” Maguire Jr i samr̊ad med
Konglig Elektrosektionen u.n.̊a 1000101 (2024 b.t.) Prof. em. Maguire finansierar stipen-
diet med en generös donation p̊a 30.000 kr. Stipendiet tilldelades för första g̊angen under
v̊arbalen u.n.̊a 1000101 (2024 b.t.)

Syftet
Stipendiet ämnar att årligen uppmuntra och hedra studenter som utfört sina studier i tid
p̊a ett imponerande sätt och framförallt ”gjort sitt yttersta för att hjälpa andra studenter
under sin studietid” - prof. em. Maguire. Stipendiet ämnar även att uppmuntra studenter
utöver de som varit i en ledande position inom en sektion eller THS att ocks̊a hjälpa andra
studenter.

Föreskrifter & Kriterier
Av de donerade 30000 kr ska 3000 kr tilldelas en (1) vinnare årligen i tio (10) år under
PR:s v̊arbal. Kandidaturer och nomineringar skickas skriftligt till Konglig Elektrosektio-
nens styrelse via styret@e.kth.se senast femtio (50) dagar före v̊arbalen. Alla avvikelser
fr̊an stipendiets stadgar måste godkännas av prof. em. Maguire. Endast kandidater som
uppfyller följande kriterier anses som berättigade att ta emot stipendiet:

• färdigställt en civilingenjörs examen i Elektroteknik, Datateknik eller Informa-
tionsteknik p̊a KTH inom loppet av fem (5) år av studier. Personer som utför
sitt examensarbete p̊a avancerad niv̊a och förväntas utexamineras med en ci-
vilingenjörsexamen till sommaren kan även tilldelas stipendiet. Utdrag ur Ladok
krävs.

• kandidaturen/nomineringen inneh̊aller en motivering max en (1) A4 sida med
fokus p̊a hur kandidaten hjälpt andra studenter med studier. Motiveringen bör
inneh̊alla eventuella referenser samt kontaktuppgifter

• Inte varit i en ledarposition (ordförande, vice ordförande, sekreterare eller kassör)
inom n̊agon sektion eller THS under studierna p̊a kandidatniv̊a.

Förvaltning

Det åligger prof. em. Maguire

Att1 finansiera stipendiet

Att2 Dela ut stipendiet p̊a PR:s v̊arbal, vid fr̊anvaro utse en representant i hans ställe.

Att3 Utse vinnaren bland de berättigade kandidaterna senast trettio(30) dagar före
PR:s v̊arbal.

Det åligger Konglig elektrosektionens styrelse

Att1 Förvalta stipendiet, inklusive dess likvida medel och utdelning

Att2 informera om stipendiet, relevanta ansöknings kriterier och relevanta datum se-
nast sjutio (70) dagar före PR:s v̊arbal

Att3 Hantera kandidaturer och nomineringar samt framföra berättigade kandidater till
prof. em. Maguire senast fyrtio (40) dagar före PR:s v̊arbal.

Gerald Quentin Chip Maguire Jr
Via Konglig Elektrosektionen



Att4 Garantera en plats till vinnare p̊a PR:s v̊arbal för att kunna mottaga stipendiet

Gerald Quentin Chip Maguire Jr
Via Konglig Elektrosektionen
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Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
Onsdagen den 15 maj
u.n.å. 1000101 (2024 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition angående mål för sparande

Bakgrund

En ideéll förening får inte vara vinnstdrivande, vilket Konglig Elektrosektio-
nen givetvis inte är. Dock är vår sektion såpass förmögen, att vi i Styrelsen
är oroliga att detta kunde tolkas annorlunda av skatteverket.

Förslag

Vi i styrelsen föreslår att sektionen bestämmer ett tydligt mål för det lång-
siktiga sparandet. Ett fusionsdrivet fartyg skulle minska kostnaden för längre
resor samt vara en miljövänligt sätt att resa. Då fartyget står i hamn kun-
de elen från fusionsreaktorn säljas, vilket skulle bidra sektionen ekonomiskt.
Dessutom skulle ett fartyg öka sektionsmedlemmars kunskap i gott sjöman-
skap.

Yrkande

Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar på

Att1 Konglig Elektrosektionen har som mål för sitt långsiktiga sparande att
införskaffa ett fusionsdrivet kryssningsfartyg med Azipod propulsion
för att underlätta långväga sektionsresor till havs.

Att2 Konglig Elektrosektionen införskaffar detta fartyg till sitt 200 års jubel
år 2110.

Att3 jungfrufärden blir en världsomsegling med start från Stockholm, minst
ett besök på varje kontinent och slutar i det fragra Bucowien där far-
tyget har sin hemmahamn.

Att4 fartyget är lastat med minst 23 kubik Bäska droppar både som provi-
ant under resan, men även för att skapa Linje Bäsk.

Att5 tillsätta i PM för Sparande under punkt 1: "Konglig Elektrosektionen
har som mål för sitt långsiktiga sparande att införskaffa ett fusionsdri-
vet kryssningsfartyg med Azipod propulsion för att underlätta långväga
sektionsresor till havs."
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Ett Skepp ohoj Styre
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Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
Onsdagen den 15 maj
u.n.̊a. 1000101 (2024 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition ang̊aende NBY 2.0

Bakgrund

Nebby börjar bli gammal och gr̊a och snart krävs en ny bil. För att inte
sektionerna skall bli utan bil ifall Nebby g̊ar sönder krävs dels att pengar
läggs undan för en ny bil och att en plan sätts för förslag p̊a nästa bil.

Förslag

Sektionen lägger undan 300 000 kr för en ny bil. Det är en stor summa, men
ifall en ny bil skulle krävas snabbt s̊a är det bra att det finns gott om pengar
undansatt. Det ska ocks̊a ansättas en arbetsgrupp som kan ta fram förslag
p̊a bilköp. Gruppen f̊ar ansvara över att sätta en plan inför hur ett s̊adant
köp ska g̊a till. Gruppen f̊ar ocks̊a ansvara över att sätta en uppskattning p̊a
hur mycket sektionerna kan sälja Nebby för samt sköta kommunikationen
med Sektionen för Medicinskteknik ifall det finns ett intresse för att köpa
bil tillsammans.

Yrkande

Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar p̊a

Att1 300 000kr placeras p̊a ett e-kapitalkonto i väntan p̊a en ny bil.

Att2 Styrelsen ansätter en arbetsgrupp med mål att ta fram förslag p̊a
bilköp- samt bilförsäljningsplaner.

Ett Bilar älskande Ka-Chow styre
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Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
Onsdagen den 15 maj
u.n.å. 1000101 (2024 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition angående placering av Konglig Elektro-
sektionens likvida tillgångar

Bakgrund

Konglig Elektrosektionen har vid det tillfället denna proposition skrivs ca.
1.3 miljoner kronor på konton utan någon ränta. Dessutom är sektionskortet
kopplat till ett konto med över 1.2 miljoner kronor, vilket betyder att någon
kunde köpa sig en Tesla Cybertruck eller ett Slott i sämre skick i Frankrike,
om de fick tillgång till kortet. Detta är givetvis inte optimalt. Dessutom finns
diverse pengar på övriga konton utan att det används.

Förslag

Kollektorn överför pengar från 0 ränta konton till ett e-Kapitalkonto, men
lämnar 400 000kr till huvudkassan för dagliga inköp. Ett e-Kapitalkonto
har inte fast ränta, men har även fri insättning och uttagning, vilket passar
sektionen.
Denna proposition skulle inte påverka sektionens långsiktiga besparande,
utan endast minska förluster orsakade av inflation.

Yrkande

Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar på

Att1 400 000kr placeras på Huvudkassan.

Att2 Maxbeloppet på sektionskortet läggs på 50 000kr.

Att3 Övriga likvida tillgångar placeras på e-Kapitalkonto.

Att4 Kollektorn i framtiden ser till att Huvudkassan ligger på ca. 400 000kr
genom att överföra pengar mellan huvudkassan och e-Kapitalkonto.

Ett ränta på ränta Styre
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Motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
...Onsdagen den 15 Maj
u.n.̊a. 1000101 (2024 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Motion ang̊aende Valberedningens uppgifter

Bakgrund

Under det tidigare året genomförde Valberedningen flertalet förändringar
i sitt arbete och hade m̊anga diskussioner ang̊aende vad vi ans̊ag var vik-
tigt. För att reflektera det behöver även diverse reglementesförändringar
genomföras för att säkerställa att arbetet sköts även framöver. Ett ”PM för
kandidater” existerar ej. En stor del av Valberedningens arbete är informa-
tionsspridning och det ansvaret ska ytterst ligga p̊a Moby Dick. Därmed
anser vi att ytterligare reglering är nödvändigt och att det som st̊ar nu
ej är tillräckligt. En ytterligare fr̊aga som är av stor vikt för oss är de-
mokrati under sektionsval. Vi anser att Valberedningen inte bara ska ta
ansvar inför sektionsval utan även granska p̊ag̊aende val. Att ha en extern
demokrati-granskare som inte är upptagen med att leda sektionsval och som
inte granskar sig själv, tror vi är givande för sektionen. Vid notering av
brister kan dessa synpunkter lyftas av Valberedningen och diskuteras med
styrelsen.

Yrkande

Motionärerna yrkar p̊a

Att1 ändra punkt 3.1.3 ”Moby Dick” i reglementet fr̊an ”Det åligger Moby
Dick att: Uppdatera PM för kandidater” till ”Det åligger Moby Dick
att: Uppdatera Valberedningens PM”.

Att2 lägga till en ytterligare punkt under 3.1.3 ”Moby Dick” i reglementet
som lyder ”Ansvara för att sprida information om sektionens val och
poster samt se till att redan publicerad information är uppdaterad.”.

Att3 lägga till en ytterligare punkt i reglementet under 3.1.3 ”Moby Dick”
som lyder ”Granska aktuella sektionsval utifr̊an ett demokratiperspek-
tiv och därefter föra eventuella synpunkter till sektionsstyrelsen.”.

Framtida Moby Dick och framtida Moby Dick emiritus samt Valberedningen
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Svar p̊a motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti Maj
Onsdagen den 15 Maj
u.n.̊a. 1000101 (2024 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Styrelsens svar till Motion ang̊aende Valberedningens upp-
gifter

Resonemang

Styrelsen tackar motionärerna för en välskriven motion och uppskattar mo-
tionärernas motiv i att klargöra samt fastställa uppgifterna tillhörande Mo-
by Dick. Styrelsen anser dock att delar av motionen inte är nödvändiga d̊a
de antingen redan finns i Reglementet eller innebär en förändring som inte
tillhör den posten.

Beslut

Styrelsen yrkar p̊a

Att1 Motionens första Att-sats skrivs om till ändra punkt 3.1.3 ”Moby Dick”
i reglementet fr̊an ”Det åligger Moby Dick att: Uppdatera PM för
kandidater” till ”Det åligger Moby Dick att: Uppdatera PM för Val”.

Att2 Att-sats 2 samt 3 stryks

Att3 Bifalla motionen med styrelsens ändringar

ett valfiskande Styre
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Kandidatlista Maj-SM
den 15:e Maj u.n.å. 1000101 (2024 b.t.)

Post Kandidat Årskull

Snövaran Erik Stare E-22

Vice IntSekt Andreas Haldin E-21

Idrottsledar(en) Olof Bergvall E-23

Frequensnormalen Fabian Pizarro E-23
Olof Bergvall E-23
Elias Värling E-23

Källarmästare Daniel Osterman E-22
Johan Edlén E-21
Fabian Pizarro E-23

Paleograf(er) Fabian Pizarro E-23
Olof Bergvall och Hjalmar Rantala Jönsson E-21/23

IEE Ordförande Bahar Safari E-23

Klubbmästare PR nominerar


